
INNEBANDY
Sektionsmöte
Mötesanteckningar

2024-01-07
17.30-19.30
Liljahallen

Närvarande: Stina Thysell Persson, Maud Mukkala, Peter Albinsson, Katarina Eriksson

Ärende Notering Ansvar
Föregående
protokoll

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes
och lades till handlingarna.

Budget Vi måste dra ner budgeten inför nästa år. Vi tittar på olika
alternativ och skickar in ett nytt förslag.

Årshjulet Vi tittar igenom årshjulet och kollar vad vi inte får glömma
bort. Många delar i årshjulet kommer nedan.

Målvakts-
träningar vt -24

Målvaktsträning för de äldre; tisdag 16/1 och tisdag 13/2
Målvaktsträning för de yngre; tisdag 23/1 och tisdag 27/2
Träningarna är kl 18.00-19.00 i Liljahallen, men se till att
komma lite tidigare så att ni är ombytta och klara kl 18.00
Vi ser gärna att minst en ledare per lag finns med på träningen
för att få tips och idéer till sina egna träningar.

Styrelse-
utbildning
6/2

17.00-21.00 på Hotell Entre norr i Anumark
- öka engagemang - hur skapar vi engagemang så att ledare
och spelare stannar över tid
- samsynsdokumentet - vilka utmaningar finns och hur
behåller vi spelarna i vår verksamhet?
-ledare - hur jobbar vi som förening med ledare/föräldrar som
faller utanför ramen och idrottens värdegrund?

Parasportens
grunder
7/2

Kurs i parasportens grunder, via teams



Damlag säsong
24/25

Måndag 15/1 träffas Maud, Stina och Katarina E och Jocke
för att påbörja planeringen runt det. Vi träffas på
Hammarhallen.

VM-rally
Lördag 17/2

4 personer per lag ska jobba
Peter och Daniel ansvarar
Vi vet inget mer i nuläget. Vi lägger ut info så fort vi får veta
något

Bingo
vt -24

Bingofördelning vt 2024
21/1 P10/11
4/2 Herrlaget
3/3 F11
17/3 Dam utv
Sedan blir det storbingo under sommaren men det är ännu inte
klart när det blir

Herrlaget Herrarna har varit väldigt få under framförallt slutet av hösten
och vi har “raggat” fler spelare nu till vårsäsongen.

Andra Lag Vi diskuterar några andra lag, och olika problem som finns i
de lagen.

Sponsoravtal Dina försäkringar, vi hoppas att det är på gång.

Utbildningar/
utbildnings-
ansvarig

Jocke kommer att ansvara för information ang utbildningar
framöver.
Vi i vår förening kommer att ha akut skadehantering under
våren.



Cup för P/F -16 Cup för P16, lördag 16/3 - herrlaget håller i det
Cup för F16, söndag 17/3 - ev håller dam utv i det, de
kommer att svara på tisdag till veckan

Innebandygala
20/4 kl
17.00-19.00

Vi äter tacos som vanligt.
Enligt beslut på ledarträffen blir inte de yngsta lagen inbjudna
till denna gala, alltså F/P -16

Nomineringar
till årsmötet

Vi funderar på nomineringar

Utdrag ur
belastnings-
registret

Utdrag ur belastningsregistret - nu har alla innebandyledare
lämnat in utdraget. Men det har tagit oerhört lång tid att få in
dem. Vi tar med oss frågan till huvudstyrelsemötet imorgon
för att bestämma hur vi gör inom föreningen. Hur lång tid ska
man få på sig att lämna in utdraget?

Övriga frågor Inga övriga frågor
Noterats av Katarina E


